
21404 وردیــن  28 فر پنجشــنبه  |  3328 رویدادســال دوازدهــم | شــماره  
w w w . s h a h r v a n d - n e w s p a p e r . i r

گروسی به ایران وارد شد رافائل 

نقش آژانس بین المللی انرژی اتمی در توافق هسته ای
مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی در آستانه 
بر  متحده،  ایالات  و  ایران  کرات  مذا دوم  دور 
توافق  هرگونه  در  سازمان  این  نقش  اهمیت 
بعد  دیروز  کرد.  کید  تا ایران  با  جدید  هسته ای 
ازظهر وارد تهران شد و مورد استقبال  رسمی بهروز 

کمالوندی قرار گرفت.
رافائل گروسی در گفت وگو نشریه فرانسوی لوموند گفت: ما بخشی از گفت 
وگوی دوجانبه آقای عراقچی و ویتکاف نیستیم، اما نسبت به آن بی تفاوت 
که ما باید نظر خود را در مورد هر توافق  نیستیم. آنها به خوبی می دانند 

احتمالی ارائه دهیم زیرا ما باید آن را تأیید کنیم.
کرده ایم. اما به  گفت وگوهای غیررسمی را با آنها آغاز  وی افزود: ما قبلاً 
محض اینکه متنی با مفاد عینی وجود داشته باشد، از ما خواسته می شود 
تا در مورد مراحل و میزان بررسی های انجام شده نظر خود را اعلام کنیم. 
مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی مدعی شد: »توافق جدید با ایران و 

بدون دخالت آژانس، کاغذ فاقد اعتبار است.«
مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی دوشنبه گذشته نیز با رضا نجفی 
سفیر جدید و نماینده دائم جمهوری اسلامی ایران دیدار کرد. وی در این 
ملاقات، با اشاره به اهمیت همکاری های میان ایران و آژانس بین المللی 
انرژی اتمی گفت: »تداوم تعامل و همکاری با آژانس در زمانی که راه حل های 

دیپلماتیک به شدت مورد نیاز است، ضروری محسوب می شود.«
کشورمان نیز ضمن تبیین رویکرد جمهوری اسلامی ایران در  نماینده 
خصوص روند همکاری با آژانس، ابراز امیدواری کرد که سفر مدیر کل آژانس 
به تهران موجب تقویت همکاری ها شود. نجفی همچنین بر نقش مستقل، 

کید کرد. فنی و بی طرفانه آژانس در روند همکاری های فی مابین تا

کرملین: روسیه و چین می توانند ضامن توافق ایران و 
آمریکا باشند

کرملین با اعلام آمادگی روسیه برای   سخنگوی 
تسهیل حل و فصل موضوع هسته ای ایران گفت:  
روسیه و چین می توانند ضامن توافق جدید بین 

ایران و آمریکا درباره این موضوع شوند.
گزارش خبرگزاری تاس،  دیمیتری پسکوف  به 
در پاسخ به پرسش خبرنگاری افزود: فدراسیون 
روسیه همچنان آماده انجام هر کاری در حد توان خود برای کمک به حل 
و فصل اوضاع پیرامون برنامه هسته ای ایران از طریق ابزارهای سیاسی و 

دیپلماتیک است.
کرات  که همه چیز به ادامه روند مذا کرد  کید  پسکوف در عین حال تا
کراتی که انتظار می رود دور دوم  واشنگتن و تهران بستگی خواهد داشت؛ مذا

آن طبق برنامه برگزار شود.

جلسه کمیسیون مشترک مجمع تشخیص درباره 
پیوستن ایران به کنوانسیون CFT برگزار شد

جلسه کمیسیون مشترک مجمع به ریاست آیت الله صادق آملی لاریجانی، 
و  دفاعی  »سیاسی،  »اقتصادی«،  کمیسیون های  نمایندگان  حضور  با 
امنیتی«، »حقوقی و قضایی« مجمع، رئیس کمیسیون  امنیت ملی مجلس 
شورای اسلامی، سرپرست وزارت اقتصاد و دارایی، رئیس کل بانک مرکزی 
و نمایندگان وزارت امور خارجه با موضوع آثار حقوقی پیوستن جمهوری 
اسلامی ایران به »کنوانسیون  سازمان ملل متحد برای مبارزه با تامین مالی 

تروریسم)CFT(« برگزار شد.
از  پس  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  مشترک  کمیسیون  اعضای 
استماع نتایج بررسی های کارگروه متناظر این کمیسیون در دبیرخانه مجمع 
در ادامه به تبادل نظر درباره ۱۰مورد از ایرادات شورای نگهبان در خصوص 
کنوانسیون  مقابله با تامین مالی تروریسم و بیان  آثار حقوقی پیوستن به 

دیدگاه های خود در پذیرش یا عدم پذیرش این الحاق پرداختند.
در ادامه، اعضای کمیسیون مشترک به تبادل نظر پرداختند و موضوع 
ایرادات  و  کنوانسیون  این  حق شرط های جمهوری اسلامی درخصوص 

شورای نگهبان مورد بررسی قرار گرفت.
ایران  پیوستن  درخصوص  مشترک،  کمیسیون  مصوبه  اساس،  براین 
کنوانسیون CFT به صحن مجمع ارائه می شود و پس از بررسی نهایی  به 
توسط اعضای مجمع، پیرامون مصلحت مورد نظر مجلس شورای اسلامی، 

رای گیری خواهد شد.

سرلشکرسلامی: ارتش و سپاه حصار مستحکم ایران 
اسلامی هستند

به مناسبت ۲۹  پیامی  در  کل سپاه  فرمانده   
کرد: امروز ارتش با  کید  فروردین، روز ارتش تا
افزایی،  هم  یک  در  صلابت  با  و  بصیرت 
»سپاه«  با  شکوهمند  همدلی  و  هماهنگی 
پناهگاه  و  اسلامی  ایران  مستحکم  حصار 
و  گرفته  قرار  ملت  آفرین  افتخار  و  مطمئن 
عصبانیت دشمنان استقلال و پیشرفت ایران بزرگ و مقتدر را سبب شده 
است. در پیام سرلشکر حسین سلامی فرمانده کل سپاه پاسداران به مناسبت 
ارتش  کل  فرمانده  موسوی  عبدالرحیم  سید  سرلشکر  امیر  به  ارتش  روز 
حماسه  یادآور  ماه  فروردین   ۲۹ است:  آمده  ایران  اسلامی  جمهوری 
سازی های سترگ و شکوهمند نیروی زمینی آجا در دفاع از استقلال، امنیت و 
که روز ارتش جمهوری  کشور برابر دشمنان ایران اسلامی  تمامیت ارضی 
آحاد  و  جنابعالی  به  صمیمانه  را  است  شده  نهاده  نام  ایران  اسلامی 
فرماندهان، کارکنان و خانواده  های مکرم آنان تبریک و تهنیت عرض می  کنم.
در ادامه این پیام آمده است: ارتش انقلابی و مردمی پس از حمایت حکیمانه 
و دوراندیشانه بنیانگذار جمهوری اسلامی ایران حضرت امام خمینی )ره( از 
ارتش و خنثی سازی توطئه شیطانی در انحلال آن که از حلقوم ضد انقلاب و 
انقلاب  تاریخی  گواه حافظه  به  زمزمه می شد  استکبار  نفوذی  تفاله های 
اسلامی و ملت شریف و قهرمان، سرافراز و مقتدر در میدان های حساس 
جهاد و ایثار در هشت سال دفاع مقدّس و سال های پرفراز و نشیب پس از آن تا 
، همواره در حراست از ملّت و مملکت از هیچ تلاش و مجاهدتی  به امروز
کنون هزاران شهید تقدیم اسلام و  فروگذار نکرده است و در این راه مقدس تا

ایران عزیز کرده است.

سخنان  و  رهنمودها  از  قدردانی  ضمن  رئیس جمهور 
کرات به  حکیمانه رهبر معظم انقلاب اسلامی گفت: روند مذا
شکل عادی و معمولی جریان دارد و امور کشور نیز در مسیر 
طبیعی خود در حال اجرا و پیگیری بوده و به هیچ وجه حتی 

برای ثانیه ای معطل این مباحث و مسائل نمی شود.
مسعود پزشکیان در جلسه هیأت دولت، ضمن قدردانی 
از رهنمودها و سخنان حکیمانه رهبر معظم انقلاب اسلامی، 
کرات به شکل عادی و معمولی جریان دارد  گفت: روند مذا
و امور کشور نیز در مسیر طبیعی خود در حال اجرا و پیگیری 
بوده و به هیچ وجه حتی برای ثانیه ای معطل این مباحث و 
مسائل نمی شود البته به طور طبیعی از اینکه توافقی صورت 
گزارش وزیر  بگیرد، استقبال می کنیم. وی همچنین پس از 
نیرو از آخرین وضعیت بازگشت تعدادی از نیروگاه ها به مدار 
که به خاطر تعمیرات از شبکه خارج شده بودند،افزود: اولین 
محموله پنل های خورشیدی تامین شده از خارج تا چند روز 
آینده وارد کشور می شود و باید کار نصب و راه اندازی آنها در 

ادارات دولتی با سرعت آغاز و انجام شود.
»محسن  به  خیرمقدم  با  همچنین  رئیس جمهور 
اسماعیلی« معاون جدید راهبردی و امور پارلمانی، از زحمات 
و تلاش های آقایان دکتر ظریف و دکتر دبیری قدردانی و اظهار 
امیدواری کرد که همچنان از توان و ظرفیت های دکتر ظریف 

بهره لازم گرفته شود.
در ادامه جلسه معاون اول رئیس جمهور نیز در سخنانی 
با مقام معظم  گذشته  روز  از فرصت دیدار  ضمن قدردانی 
کید معظم له هستند،  رهبری تصریح کرد: مواردی که مورد تا
به طور جدی مورد توجه قرار گرفته و برای پیگیری و اجرای آنها 

اقدام جدی صورت خواهد گرفت.
همچنین وزیر امور خارجه گزارشی از آخرین وضعیت و روند 
کرات جمهوری اسلامی ایران و ایالات متحده آمریکا و نیز  مذا

کرات شنبه آتی ارائه کرد. مباحث مربوط به مذا
رئیس کل بانک مرکزی نیز از چگونگی و اقدامات دولت برای 

حفظ ارزش پول ملی و الزامات آن گزارش مبسوطی ارائه داد.
برنامه  اجرایی  آیین نامه های  از  تعدادی  جلسه  این  در 
۵ ساله هفتم توسعه و پیشرفت، تعدادی از آیین نامه های 
اجرایی بودجه ۱۴۰۴، موضوع افزایش مدت لغو روادید میان 
ایران و قزاقستان از ۱۴ به ۳۰ روز و امضای موقت موافقت نامه 
همکاری های امنیتی و انتظامی بین دولت جمهوری اسلامی 

ایران و جمهوری آذربایجان به تصویب اعضای دولت رسید.
رئیس کل سازمان توسعه تجارت ایران نیز گزارش مفصلی از 
کسپو به عنوان بزرگترین رویداد اقتصادی،  برگزاری نمایشگاه ا
اجتماعی و سیاسی، هم زمان با برگزاری اجلاس همکاری های 

اقتصادی با آفریقا ارائه کرد.

پزشکیان: امور کشور معطل مذاکرات نیست
در جلسه هیأت دولت

اعضای کابینه چهاردهم در حاشیه جلسه 
هیات وزیران در حیاط دولت با حضور در جمع 

خبرنگاران به سوالات پاسخ دادند.

کمک  ویتکاف  متضاد  مواضع  عراقچی:  
کرات نیست کننده به روند مذا

 عباس عراقچی وزیرامور خارجه پس از جلسه 
پیرامون  آمریکا  مواضع  درباره  دولت  هیات 
کرات گفت: بعضا مواضع متضادی را مطرح  مذا
کرات  می کنند که اصلا کمک کننده به روند مذا
کرات از نظرات واقعی آنها  نیست. باید در مذا

مطلع شویم.
داشته  سازنده ای  مواضع  گر  ا افزود:  وی 
در  کرات  مذا که  بود  امیدوار  می توان  باشند، 
چارچوب یک توافق محتمل را آغاز کنیم. در این 
فاصله ویتکاف چند جور صحبت کرده است که 
کره از مواضع واقعی آنها  باید در پشت میز مذا
مطلع شد. وی ادامه داد: در کمال خونسردی 
و آرامش و بدون اینکه تحت تاثیر هیچ فشار 
کرات حضور خواهیم  و جریانی باشیم در مذا
داشت.وزیرامور خارجه در پاسخ به سوالی درباره 
گفت: هدف از این  اهداف سفرش به روسیه 
سفر انتقال پیام مکتوب مقام معظم رهبری به 
روسیه است که در ملاقات با پوتین انجام خواهد 
شد.عراقچی در ادامه در پاسخ به سوال دیگری 
کره مواضع متناقض و  گفت: ما در فاصله مذا
جور  چند  ویتکاف  آقای  شنیدیم.  متضادی 
کرده است، مواضع واقعی پشت میز  صحبت 

کره روشن می شود. مذا
کرد:  کید  تا به سوال دیگری  پاسخ  وی در 
و  شده  پذیرفته  واقعی،  امر  یک  غنی سازی 
حقیقی است و برای اعتمادسازی نسبت به 
اصل  اما  داریم  آمادگی  احتمای  نگرانی های 

کره نیست. موضوع غنی سازی قابل مذا

پورمحمدی: درآمدهای مالیاتی 
صددرصد تحقق یافت

رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور گفت: 
از درآمدهای سال ۱۴۰۳ درآمد مالیاتی تقریبا 
صددرصد تحقق یافت، اما درآمدهای نفتی 
کم شد چون مصرف داخلی فرآورده های نفتی 

افزایش یافت و صادرات کم شد.
سید حمید پورمحمدی در حاشیه جلسه 
هیئت دولت در جمع خبرنگاران گفت: درآمد 
تحقق  صددرصد  تقریبا   ۱۴۰۳ سال  مالیاتی 
مصرف  چون  شد  کم  نفتی  درآمد  اما  یافت، 
داخلی فرآورده های نفتی افزایش و مثلا مصرف  
روزانه بنزین حتی به ۱۶۵ میلیون لیتر افزایش 
 یافت و این یعنی مصرف از تولید پیشی گرفت  
گزیر شدیم درآمدهای نفت را با  به همین دلیل نا

فرآورده های نفتی تهاتر کنیم.
وی از عموم مردم خواست با نگاه به میزان 
نفتی،  فرآورده های  سایر  و  بنزین  مصرف 

مصرف شان را کاهش دهند.
کید  رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور با تا
بر تداوم اجرای طرح کالابرگ گفت: اراده نظام 
کالابرگ برای هفت دهک است. منابع  تداوم 
و  است  تامین  حال  در  مرحله  به  مرحله  آن 

ان شاءالله بقیه آن نیز تامین می شود.
دهکهای  کاهش  شایعات  پورمحمدی 

تصمیم  هیچ  گفت:  و  رد  را  کالابرگ  مشمول 
جدیدی در این زمینه اتخاذ نشده و مشمول 
این طرح همان هفت دهک اعلام شده قبلی 

هستند.

وزیر نیرو: تابستان بهتری پیش رو داریم
کید کرد: با توجه به ورود نیروگاه  وزیر نیرو تا
های تجدید پذیر به مدار تولید پیش بینی 
رو داشته  بهتری پیش  تابستان  که  می شود 

باشیم.
جلسه  حاشیه  در  آبادی  علی  عباس   
کرد:  هیئت دولت در جمع خبرنگاران، بیان 
که  تابستان بهتری پیش رو  من فکر می کنم 
خواهیم داشت. باتوجه به اینکه نیروگاه های 
هستند.  مدار  به  ورود  حال   در  تجدیدپذیر 
کنون حدود ۵ هزار ۸۰۰ مگاوات واحد جدید  تا
هم رفع محدودیت شده و هم به مدار تولید 
اضافه شده است. خوشبختانه دیشب نیروگاه 
رودبار نیز به مدار تولید پیوست که خبر خوبی 
که ما در حوزه  است. می توان از ظرفیت آبی 

رودخانه کارون داریم، استفاده کنیم.

برنامه  مهمترین  کرد:  اعلام  ظفرقندی 
وزارت بهداشت در سال جاری

وزیر بهداشت از اجرایی کردن طرح پزشک 
این  برنامه  مترین  مهم  عنوان  به  خانواده 

وزارتخانه در سال جاری نام برد .
ظفرقندی در حاشیه جلسه هیئت دولت در 
جمع خبرنگاران اظهار کرد:  برنامه مهم وزارت 
که نظام  بهداشت در سال جاری  این است 
که در قانون برنامه  پزشکی خانواده و ارجاع 
کید رئیس جمهور  هفتم توسعه آمده و مورد تا

است را اجرایی کنیم.
جلسات  راستا  این  در  داد:  ادامه  وی 
متعددی در وزارت بهداشت و با رئیس جمهور 
داشته ایم. این برنامه را  از سطوح روستایی و 

محروم تر به سطوح بالاتر اجرا می کنیم.

تا اختیار  کند  رفیع زاده: مجلس همراهی 
جابه جایی ساعت رسمی کشور به دولت 

برگردد
کشور  و استخدامی  اداری  رئیس سازمان 
گفت: امیدواریم مجلس همراهی کند تا اختیار 
جابه جایی ساعت رسمی کشور در شش ماهه 

اول و دوم سال به دولت برگردد.
علاءالدین رفیع زاده در جمع خبرنگاران با 
اشاره به درخواست دوفوریتی دولت از مجلس 

برای بررسی جابه جایی ساعت رسمی کشور، 
گفت: این امر به صرفه جویی در مصرف انرژی 
خارجی  و  داخلی  مطالعات  می کند.  کمک 
نشان می دهد جابه جایی ساعت رسمی بین 
هزار تا هزاروپانصد مگاوات صرفه جویی برق را 

به همراه دارد.
وی افزود: امیدواریم مجلس همراهی کند 
کشور در  تا اختیار جابه جایی ساعت رسمی 
شش ماهه اول و دوم سال به دولت برگردد. 
رفیع زاده درباره ساماندهی وضعیت نیروهای 
شرکتی نیز اظهار کرد: در این زمینه چهار جلسه 
برگزار شده است و یک جلسه نیز هفته آینده 
برگزار می شود تا در نهایت پیشنهاد مشخص ما 

به دولت ارائه شود تا تصمیم گیری کنند.

حتما  چهاردهم  دولت  هاشمی: 
محدودیت دسترسی به سکوهای خارجی 

را بر می دارد
گفت:  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
از  دولت چهاردهم طبق فرآیند تعریف شده 
طریق اجماع و همگرایی بین نگاه های مختلف 
کراتش برای رفع محدودیت ها  همچنان به مذا
ادامه می دهد و حتما به وعده هایش عمل 

می کند.
هیئت  جلسه  حاشیه  در  هاشمی  ستار 
همانطور  گفت:  خبرنگاران،  جمع  در  دولت 
بحث  در  قبل تر  دولت،  و  رییس جمهور  که 
دسترسی به سکوهای بین المللی وعده داده 

بود امسال گام های دیگری برداشته می شود.
وی ادامه داد: دولت چهاردهم طبق فرآیند 
تعریف شده از طریق اجماع و همگرایی بین 
کراتش برای  نگاه های مختلف همچنان به مذا
رفع محدودیت ها ادامه می دهد و حتما به 

وعده هایش عمل می کند.

اقتصاد  وزیر  معرفی  زمان  مهاجرانی: 
ندارد/واردات  کرات  مذا روند  با  ارتباطی 

خودرو جانبازان به تصویب دولت رسید
از  هیچکدام  گفت:  دولت  سخنگوی 
گره  کرات  مذا به  را  کشور  داخل  موضوعات 
نمی زنیم. امور جاری کشور در حال انجام است 
کرات  و زمان معرفی وزیر اقتصاد ارتباطی با مذا

ندارد.
 فاطمه مهاجرانی در حاشیه جلسه هیئت 
دولت در جمع خبرنگاران در پاسخ به پرسشی 
درباره معرفی وزیر اقتصاد به مجلس و احتمال 
کرات، تصریح  ارتباط این موضوع با روند مذا

کرد: اصولاً ما هیچ کدام از موضوعات کشور را به 
کرات گره نزدیم و نمی زنیم. همانطور که هم  مذا
رئیس جمهوری گفت و هم دیروز مقام معظم 
رهبری راجع به آن تذکر دادند، ما هیچکدام 
گره  کرات  کشور را به مذا از موضوعات داخل 
انجام  حال  در  کشور  جاری  امور  نمی زنیم. 

است.
عنوان  به  کرات  مذا داد:  ادامه  مهاجرانی 
دنبال  خارجه  وزارت  که  موضوعاتی  از  یکی 

می کند، پیگیری خواهد شد.
اقتصاد  وزیر  معرفی  مورد  در  افزود:  وی 
قانوناً دولت سه ماه فرصت دارد و طبیعتاً از 
کند.  سه ماه فرصت خود می تواند استفاده 
در عین حال با واژه »بی صاحب بودن وزارت 
موافق  شد،  مطرح  پرسش  در  که  اقتصاد« 
کرمی به عنوان سرپرست که قبلاً  نیستم. دکتر ا
هم این تجربه را داشتند خیلی خوب امور را 
پیش می برند و هیچکدام از امور این وزارتخانه 
معطل نمانده است و همه زیرمجموعه ها در 

حال کار هستند.
سخنگوی دولت در پاسخ به پرسشی درباره 
سرمایه گذاری آمریکایی ها در ایران و بازگشایی 
کید کرد: بازگشایی  سفارت آمریکا در تهران، تا
سفارت موضوعی است که تالی بر موضوعات 
دیگر است؛  در حال حاضر بازگشایی سفارت 
آمریکا موضوعیت ندارد، موضوع هنوز بسیار 

خام است و پاسخ به این سوال معنایی ندارد.
وی افزود: موضوع سرمایه گذاری خارجی نیز 
روال مشخصی دارد و برای همه کشورها یکسان 
است. اقدام به هرگونه سرمایه گذاری، صرف 
نظر از ملیت، باید در چارچوب قوانین و خطوط 
قرمز کشور انجام شود. سخنگوی دولت اظهار 
که جانبازان را خوشحال  کرد: موضوع مهمی 
خواهد کرد این است که موضوع واردات خودرو 
جانبازان در بودجه ۱۴۰۴ دیده شده و امروز در 

دولت به تصویب رسید.

اتابک: پیگیر دستور رئیس جمهور برای 
ممنوعیت واردات پارچه هستیم

کید  تا تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
و  پارچه  انجمن  با  جلسه  دو  کنون  تا کرد: 
تولیدکنندگان برگزار شده است و در حال ارزیابی 
در  پارچه  تولید  برای  موجود  های  ظرفیت 

داخل کشور هستیم.
نشست  حاشیه  در  اتابک  محمد  سید 
چهارشنبه ۲۷ فروردین ماه هیات دولت در 
جمع خبرنگاران در پاسخ به پرسشی مبنی 
برای  جمهور  رئیس  دستور  اجرای  اینکه  بر 
ممنوعیت واردات پارچه به کجا رسید؟ بیان 
کنون ما با انجمن پارچه و مسئولان تولید  کرد: ا
کننده نشستیم و یک ارزیابی انجام دادیم تا 
ببینیم چه چیزهایی را می توانیم در کشور تولید 
کنیم تا بازار دچار مضیقه نشود. آن میزانی که می 
توانیم تولید کنیم جدا خواهیم کرد و سعی می 
کنیم واردات بیشتر برای پارچه هایی باشد که 
بیشتر به عنوان مواد در کارخانه های نساجی 

استفاده می شود.
نخ  روی  یعنی  کرد:  اظهار  ادامه  در  وی 
کنون تشکیل شده و  کید داریم. دو جلسه تا تا

امیدوارم به زودی نهایی شده و ابلاغ کنیم.

دیروز وزرا در حیاط دولت چه گفتند؟

کره ایران و آمریکا تا تغییر ساعت رسمی کشور  از موضوع مذا

نگاه

 فاطمه مهاجرانی 
در حاشیه جلسه 
هیئت دولت در جمع 
خبرنگاران در پاسخ 
به پرسشی درباره 
معرفی وزیر اقتصاد به 
مجلس و احتمال ارتباط 
این موضوع با روند 
کرات، تصریح کرد:  مذا
اصولاً ما هیچ کدام از 
موضوعات کشور را به 
کرات گره نزدیم و  مذا
نمی زنیم. همانطور که 
هم رئیس جمهوری گفت 
و هم دیروز مقام معظم 
رهبری راجع به آن تذکر 
دادند، ما هیچکدام 
از موضوعات داخل 
کرات گره  کشور را به مذا
نمی زنیم. امور جاری 
کشور در حال انجام 
است


